
 
Aan:  College van B&W, Zwolle 
Van:  Fractie SP, Sandra Drost 
Betreft:  Zorgen om ontwikkelingen bij Driezorg 
Datum: 30-09-2015 
 
Geacht college, 
 

Zaterdag 26 september jongstleden was in de Stentor te lezen dat Driezorg, naar aanleiding 
van het verscherpt toezicht eerder dit jaar, van plan is flink in het personeelsbestand te gaan 
snijden. 
Volgens de krant gaat dit gevolgen hebben voor 300 personeelsleden, en geeft Ina Huesken 
aan te verwachten dat zeker 150 medewerkers de gang naar het UWV zullen moeten 
maken. In de afgelopen dagen is dit nieuws ook door door Driezorg zelf met de medewerkers 
gedeeld. De functies van 'helpenden' en activiteitenbegeleiders zullen verdwijnen. Deze 
werkzaamheden kunnen door het overige personeel niet opgevangen worden. Er heerst 
momenteel onrust onder de medewerkers, die bang zijn hun baan te verliezen, en onder 
cliënten en hun families, die bang zijn dat dit de zorg niet ten goede komt. 

 Daarnaast is er op de website Joop.nl 
(http://www.joop.nl/opinies/detail/artikel/33988_de_zorg_moet_weer_over_mensen_gaan/) 
een verontrustend artikel te lezen waarin staat dat Achmea een experiment is gestart in de 
wijken van vier steden. De verzekeraar heeft besloten slechts één zorgorganisatie per wijk 
aan te wijzen voor de wijkverpleging. Zorgaanbieders die niet door Achmea in de arm zijn 
genomen worden de wijk uit geduwd en verliezen hun inkomsten. Volgens de website heeft 
Achmea op deze manier Driezorg buitenspel gezet. 

● Dit alles brengt ons tot de volgende vragen: 
● Was het college reeds op de hoogte van deze sanering van het personeel? 
● Hoe verhoudt het snijden in functies van helpenden en activiteitenbegeleiders zich 

naar het verbeteren van zorg? 
● Is het college met de SP van mening dat met deze maatregelen de kwaliteit van 

geleverde zorg door Driezorg, aan een groot aantal Zwollenaren, niet zal verbeteren, 
maar juist zal versoberen en verslechteren? 

● Wat gaat het college doen om te zorgen dat de zorg bij Driezorg verbetert en niet 
verder versobert, zodat mensen die deze zorg nodig hebben, deze ook krijgen? 

● Wat vindt het college van de koerswijziging van Achmea, waarbij zij met slechts één 
zorgorganisatie per wijk in zee willen gaan? 

● Is het college het met de SP eens, dat het niet wenselijk is dat een zorgverzekeraar 
zodanig veel macht heeft en ingrepen doet dat dit een bedreiging vormt voor de zorg, 
de Zwolse instellingen en de werkgelegenheid?  

● Deelt het college de mening, dat wanneer Achmea deze plannen doorzet, dat dit 
opnieuw Zwolse banen zal kosten bij Driezorg, en dat dit de genadeklap zou kunnen 
betekenen al reeds wankele zorginstelling, die echter een groot aandeel levert aan de 
Zwolse zorginfrastructuur, verder in zal storten? 

● Wat gaat het college doen tegen deze plannen van Achmea om zo banen en zorg in 
Zwolle te behouden? 

Namens de SP-fractie,                                                                                                                         

http://www.joop.nl/opinies/detail/artikel/33988_de_zorg_moet_weer_over_mensen_gaan/


met vriendelijke groet, 

Sandra Drost 

 


